



تعميم رقم (11) لسنة 2023 بشأن:  
التصاريح الأمنية – مرفأ ديرة  
Circular No. (11) of Year 2023 Regarding:  
Security Passes – Marfa Deira

Reference No: PCFC-SD-23/04/002

الرقم المرجعي: PCFC-SD-23/04/002

Issue Date: 27/04/2023

تاريخ الإصدار: 2023/04/27

To: All Customers

إلى: جميع المتعاملين

From: Ports, Customs and Free Zone Corporation Security Dept.

من: إدارة أمن مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة

Dear Customers,

متعاملينا الأعزاء،

We would like to draw your attention that as part of our continuous endeavour to facilitate the customers' journey and provide the best services, starting from Monday dated 08/05/2023, officially launch the service of issuing a security pass to enter Marfa Deira via the electronic platform, in order to regulate the movement of entry and exit and implement of security services in accordance with the procedures followed.

نلفت عنايتكم، أنه في إطار سعيينا المستمر لتسهيل رحلة المتعاملين وتقديم أرقى الخدمات، فإنه ابتداءً من يوم الاثنين الموافق 2023/05/08، سيتم رسمياً إطلاق خدمة إصدار التصريح الأمني للدخول إلى مرفأ ديرة عبر المنصة الإلكترونية، وذلك بهدف تنظيم حركة الدخول والخروج وتطبيق الخدمات الأمنية وفقاً للإجراءات المتبعة.

This circular is effective as of the date of its issuance on 27 April 2023.

يُعمل بهذا التعميم اعتباراً من تاريخ صدوره في 27 أبريل 2023.

We appreciate your constant cooperation with us and your efforts to serve the public interest and optimize the use of resources and infrastructure in the Dubai Emirate.

نقدر تعاونكم الدائم معنا ونشمن جهودكم لخدمة المصلحة العامة والاستغلال الأمثل للموارد والبنية التحتية بإمارة دبي.

For any related queries and support, you may contact:

للدعم والاستفسارات عن الأمر، يمكنكم التواصل:

Email: [info@pcfc.ae](mailto:info@pcfc.ae)

البريد الإلكتروني: [info@pcfc.ae](mailto:info@pcfc.ae)

Contact Centre: 800990.

مركز الاتصال: 800990.

Security Department  
Ports, Customs and Free Zone Corporation



إدارة الأمن  
مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة